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Beste leden van de gemeenteraad,
 
Graag leg ik u mijn observaties voor rondom de verschillen tussen het aanvragen van een
onderzoek voor een kind bij Go voor Jeugd en dat voor een kind in een andere gemeente.
 
In overleg met de school en de schoolcoach zijn wij bezig met het aanvragen van een onderzoek
voor onze dochter. In eerste instantie leek dit voorspoedig te gaan. Haar school, de

, heeft via de gemeente Haarlemmermeer een schoolcoach. Zij
kijkt op het moment dat er iets speelt mee in de klas. In ons geval kwamen wij met haar tot de
conclusie dat er onderzoek nodig was. (Dit was eind oktober/begin november). De schoolcoach is
direct gestart met de aanvraag van het onderzoek en het zag er naar uit dat deze onderzoeken
op kort termijn konden plaatsvinden. Zeker was het in elk geval dat de onderzoeken ruim voor
de zomervakantie zouden kunnen worden afgerond, iets wat van belang is omdat onze dochter
daarna naar een middelbare school gaat. Heel fijn dus. Tot wij en de coach in december ons
besefte dat wij in Kaag wonen en dus niet onder Haarlemmermeer vallen.  Dit veranderde de
situatie, de coach mocht ons niet meer aanmelden, wij moesten naar Go voor Jeugd.
 
Na meerdere keren bellen met Go voor Jeugd heb ik haar in januari kunnen aanmelden. Ik kreeg
een korte emailbevestiging zonder verdere toelichting. Na een maand wachten heb ik hen
gebeld, met de vraag of wij een doorverwijzing konden krijgen. Hierop kreeg ik uitgelegd dat dit
niet kond. Ik moest zeker nog 2 maanden wachten voor onze dochter aan de beurt is voor een
intakegesprek. Hierin wordt bepaald of Go voor Jeugd het onderzoek nodig vindt. (iets wat dus al
is vastgesteld door de schoolcoach. Dit is voor Go voor Jeugd echter niet relevant). Mocht het zo
zijn dat zij instemmen met onderzoek worden wij op een wachtlijst voor zorgbemiddeling
geplaatst. Dit, zo werd mij uitgelegd, duurt ongeveer een half jaar. Na dat halve jaar krijg je een
zorgaanbieder toegewezen. (Je kunt dus niet zelf kiezen uit de aanbieders in de regio maar
wordt geacht in zee te gaan met de door GO voor Jeugd gekozen persoon.) Mocht je wel een
ander willen, dan kan dat maar moet je opnieuw lange tijd wachten. Een eerste gesprek met de
echte zorgaanbieder die een onderzoek kan gaan uitvoeren zal dus niet voor oktober 2023 zijn,
afronding van het onderzoek waarschijnlijk op zijn vroegst pas in december.
 
In ons geval heeft de middelbare school waar onze dochter heen zal gaan er op aangedrongen
de onderzoeken voor september af te ronden zodat zij de zorgbehoeftes bij de zeer
waarschijnlijke uitkomst gelijk mee kunnen nemen bij haar start op de middelbare school. Dit
gaat in onze gemeente dus niet lukken. Wij worden hierdoor gedwongen het onderzoek
particulier te doen, kosten ongeveer 1300 euro. (Particulier kost het traject vanaf aanvraag tot
afronding ongeveer 2 maanden).
 
Dit stemt mij tot verbazing en roept vragen bij mij op.
 

Waarom is er zo’n verschil in tijd? Omdat wij in Kaag wonen zou dit traject voor onze
dochter ongeveer een jaar gaan duren terwijl als wij in Haarlemmermeer hadden
gewoond dit ongeveer een maand of drie vier zou zijn geweest.
Via de schoolcoach kon ik zelf kiezen tussen een aantal zorgaanbieders zonder dat dit tot



vertraging zou leiden, bij Go voor Jeugd heb ik die vrijheid niet. Waarom is hier door de
gemeente voor gekozen en is de keuze vrijheid beperkt?
Wanneer ik particulier zorg in koop, bij een aanbieder die ook bij Go voor jeugd
gecontracteerd is, kan ik vrijwel direct terecht, terwijl ik, als ik dit vergoed wil krijgen, hier
bijna een jaar op moet wachten? Wat is de strategie van deze vertraging hier achter. Er is
duidelijk wel plek voor onderzoek, ik kan nl als particulier gewoon terecht, er moet dus
een andere reden zijn.
In diverse gemeente kan een onderzoek worden aangevraagd wanneer er een verwijzing
is van bv een schoolcoach of een huisarts, in Kaag en Braasem kan dit niet. Ook met een
verwijzing van de huisarts wil Go voor Jeugd zelf een intake doen om te bepalen of
onderzoek nodig is. Waarom is deze extra stap ingebouwd?

 
Kortom een hoop vragen die ik graag eens ter overweging aan u voorleg.  Ik kan mij niet anders
voorstellen dan dat dit proces, sneller, efficiënter en eerlijker kan. Bijvoorbeeld door ook in onze
gemeente te werken met schoolcoaches die op de scholen aanwezig zijn en al snel dingen
kunnen signaleren en uitzetten.
 
Ik hoop dat u hier eens over na wil denken, zelf gaan wij in elk geval niet verder met GO voor
jeugd. Wij verkeren in de gelukkige positie dat wij het onderzoek ook particulier kunnen
uitvoeren en onze dochter dus op tijd de juiste onderzoeken kunnen laten doen. Andere zitten
niet in deze positie en krijgen dus eigenlijk te maken met ongelijkheid ten aanzien van kinderen
in een andere gemeente.
 
Met vriendelijke groeten,
 




